

## 天主教柏德學校

### 【申請公共圖書館圖書證「一生一卡」計劃】

敬啟者：

為鼓勵學生善用公共圖書館的設施和服務，以培養他們自主閱讀的能力，本校響應教育局與康樂及文化事務署的「一生一卡」計劃，為 **尚未領有公共圖書館圖書證** 而欲申請之同學，提供集體免費申請服務。如 貴家長欲替 貴子弟申請圖書證，現附上圖書證申請表 (填寫詳情可參閱背頁樣本)，請填妥後於五月十三日 (星期五) 交回申請表給班主任為荷。

如有任何疑問，可向梁偉承老師查詢。

此致

貴家長

天主教柏德學校 啟

二零一六年五月十二日

通告編號：87lib01p1/1516



圖書證申請表  
LIBRARY CARD APPLICATION FORM

請用黑色墨水筆或原子筆，以正楷填寫下列各項。申請人遞交表格時必須出示有效的身分證及住址證明文件。如你未能提供所需個人資料，我們將無法處理你的申請。  
Please complete the following items in BLOCK LETTERS and in BLACK INK. The applicant is required to produce valid proof of identity and residential address upon submission of the application form. If you fail to provide the required personal data, we will be unable to process your application.  
\* 請刪去不適用者 \* Delete whichever is inapplicable

申請人  
Applicant

中文姓名 Name in Chinese: 翁小媚  
英文姓名 Name in English: YUNG  
1  先生 Mr  
2  太太 Mrs  
3  小姐 Miss  
4  女士 Ms  
出生日期 Date of Birth: 10/01/2007  
姓名 Surname: YUNG  
名字 Other Names: SIU MEI

\* 香港身分證/出生證明書/旅遊證件號碼 HKID Card/Birth Certificate/Travel Document No. 2123456171  
簽發地點 Place of Issue:  香港 Hong Kong  
 其他 (請註明) Others (Please specify)

遞交表格時請出示住址證明文件(例如水/電/煤氣/電話費單等)，以供核實。  
Upon submission of the application form, please produce proof of residential address (e.g. water/electricity/gas/telephone bill, etc.) for verification.

香港住址 Residential Address in Hong Kong  
(申請人必須填寫最新住址。Applicant must fill in his/her updated residential address.)  
Flat C, 18/F., Goodview Garden,  
18 Victory Road, Homantin, Kowloon.  
通訊地址 Correspondence Address (可選擇是否填寫 Optional)

圖書館專用欄  
For Library Use Only  
Pcode: \_\_\_\_\_  
District:  
1  Central & Western 11  Sham Shui Po  
2  Eastern 12  Southern  
3  Islands 13  Tai Po  
4  Kowloon City 14  Tuen Wan  
5  Kwai Tsing 15  Tuen Mun  
6  Kwun Tong 16  Wan Chai  
7  Reserved 17  Wong Tai Sin  
8  North 18  Yau Tsim Mong  
9  Sai Kung 19  Yuen Long  
10  Sha Tin 20  Others

電話號碼 Telephone No. 2921 0208  
住所 Residence 2921 0208 其他 Others (可選擇是否填寫 Optional) 學校: 21542012  
職業 Occupation: 1  學生 Student 2  在職 Employed 3  主婦 Housewife 4  退休 Retired 5  其他 Others

本人已細閱《圖書館規例》，並同意遵守。  
I have read the Libraries Regulation and agree to abide by it.  
日期 Date: 1.12.2013  
申請人簽署 Signature of Applicant: Cameron Yung

擔保書 GUARANTEE

如申請人未滿 18 歲，其家長(父親或母親)或監護人必須填寫此擔保書。如家長(父親或母親)或監護人因任何理由而未能作為擔保人，則須提供一名成年的香港居民作為擔保人。如申請人為非香港特別行政區居民，例如訪港人士，則須由一名成年的香港居民填寫(詳情請參閱背頁《圖書證申請須知》有關非香港特別行政區居民的部分)。擔保人須承擔申請人根據《圖書館規例》第 21、27 或 28 條所負的法律責任。  
If the Applicant is under the age of 18, this Guarantee should be completed by his/her parent (father or mother) or guardian. If his/her parent or guardian is unable to become the guarantor for whatever reasons, the Applicant should produce an adult resident of Hong Kong to be his/her guarantor. If the Applicant is a non-resident of the Hong Kong Special Administrative Region e.g. an overseas visitor, this Guarantee should be completed by an adult resident of Hong Kong (For details, please refer to the item on Non-residents of the Hong Kong Special Administrative Region in the "Notes on Application for Library Card" overleaf). The guarantor shall be liable for all liabilities incurred by the Applicant under Section 21, 27 or 28 of the Libraries Regulation.

擔保人 Guarantor

中文姓名 Name in Chinese: 翁德明  
英文姓名 Name in English: YUNG  
1  先生 Mr  
2  太太 Mrs  
3  小姐 Miss  
4  女士 Ms  
姓名 Surname: YUNG  
名字 Other Names: TAK MING

香港身分證號碼 HKID Card No. C 11357188(9)

香港住址 Residential Address in Hong Kong (如與申請人不同，請填寫此項 If different from the Applicant's)  
通訊地址 Correspondence Address (可選擇是否填寫 Optional)

電話號碼 Telephone No. 2921 0208  
住所 Residence 2921 0208 其他 Others (可選擇是否填寫 Optional)

本人已細閱《圖書館規例》，並同意遵守。  
I have read the Libraries Regulation and agree to abide by it.  
日期 Date: 1.12.2013  
擔保人簽署 Signature of Guarantor: Kelvin Yung